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INTERPELACJA
Przedmiot, temat interpelacji: Odbudowa progów zwalniających przy ul.
Loefflera

W związku z licznymi glosami mieszkańców ulicy Loefflera zwracam się
z prośbą o odbudowanie progów zwalniających umieszczonych na wyżej wymie-
nionej ulicy. Takie progi funkcjonowały od wielu lat i skutecznie zmniejszały
prędkość samochodów jeżdżących tamtędy. Jednakże w wyniku zużycia, obecnie
progi te są niemal równe z nawierzchnią ulicy i nie spełniają roli spowalniacza.
Niewielkimi nakładami można odbudować bezpieczeństwo i zmusić kierowców
to zmniejszenia prędkości na tej osiedlowej ulicy.
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